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Nr OR-BR.0002.47.2023 
PROTOKÓŁ Nr XL VIl/2023 

z czterdziestej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 23 luty 2023 r. w godzinach 15,00 -17,15 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 399/XL Vll/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 400/XL VII/2023w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup sprzętu medycznego dla Przychodni 
Rejonowo - Specjalistycznej w Koziegłowach. 

3. Nr 401/XL VIl/2023 w sprawie funduszu sołeckiego na 2024 rok. 

4. Nr 402/XLVIl/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

5. Nr 303/XL VIl/2023 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 
rok. 

Stanowisko podjęte na Sesji: 
Nr 1/XL VIl/2023 w sprawie poparcia protestu mieszkańców wsi Rzeniszów w sprawie budowy 
biogazowni . 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 5 do protokołu. 

Podjęte stanowisko stanowi ?.a.łącznik nr 6 do uchwały. 
Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych . 

Radnych obecnych na Sesji: 15 . 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 
- Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
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- Dyrektor GM OPS Pani Agnieszka Kłys 
- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Promocji Pan Przemysław Kołodziejczyk oraz pracownik Referatu Pan 
Jarosław Kosytarski. 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

- w punktach 1 - 5 porządku obrad uczestniczyli mieszkańcy miejscowości Rzeniszów. 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjiycie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok. 

6. Podjęcie Uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Koziegłowy 

na2023 rok. 

9. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad 47 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów, 

Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic oraz mieszkańców Rzeniszowa 

przybyłych na dzisiejsz.ą sesję. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 

obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, w sesji Rady Gminy i Miasta 

uczestniczyło 15 Radnych ( pełny skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy). Stwierdziła więc, 

że sesja jest prawomocna. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 9, 1 O do protokołu. 
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Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady zaproponowała rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myszkowskiego z przeznaczeniem 
na zakup sprzętu medycznego dla Przychodni Rejonowo~ Specjalistycznej w Koziegłowach. 
Propozycja ta omawiana była na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 
Proponuję rozpatrzenie projektu uchwały jako punkt 6 i przesunięcie pozostałych punktów 
porządku obrad. 
Następnie zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji. Wobec 
tego, że wniosków nie zgłaszano, zarządziła więc głosowanie nad zaproponowanym por7.ądkiem 

obrad. 
Porządek obrad został przyjęty 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Uchwalonv porządek obrad Ses ii wraz ze zmianą przviętą w punkcie 4 : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok. 
6. Podjęcie stanowiska w sprawie poparcia protestu mieszkańców Rzeniszowa ( . 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myszkowskiego 

z przeznaczeniem na zakup sprzętu medycznego dla Przychodni Rejonowo -

Specjalistycznej w Koziegłowach. 
8. Podjęcie Uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2024 rok. 
9.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
1 O. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 

rok. 
11. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
12. Infonnacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad 47 Sesji. 

Ad. pkt 3 
Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady , każdy 
miał możliwość zapoznania się z nimi ( protokół został również przesłany Radnym 
za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 26 stycznia 2023 roku został przyj9ty 

15 głosami „za" (jednogłośnie) . 
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Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: 

1. Pan Michał Kubalski 
2. Pan Antoni Bielecki 
3. Pani Jadwiga Balińska . 

Nim przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad Przewodnicząca Rady 
Pani Joanna Kołodziejczyk udzieliła głosu Radnej z Rzeniszowa Pani Grażynie Sitek. 

Pani Grażyna Sitek poinformowała, że co najmniej od trzech miesięcy w opinii publicznej krąży 
opinia i różne decyzje odnośnie propozycji budowy biogazowni w miejscowości Rzeniszów. 
W grudniu, kiedy po raz pierwszy ta informacja została nagłośniona i upubliczniona , również 
nasza komisja nad tą sprawą się pochyliła i rozważała za i przeciw, co w aspekcie prawnym 
możemy uczynić aby ta biogazownia nie powstała. Stanowisko mieszkańców Rzeniszowa 
zostało wypracowane w dniu 7 lutego br. na zebraniu z władzami Powiatu, Gminy , Państwa 
Radnych. Żeby zamknąć wszelkie spekulacje, pomówienia i nieprawdy, które krążyły w opinii 
publicznej - każdy miał prawo zapoznać się z projektem budowy biogazowni , był też 
zaproszony inwestor, który mógł przekazać swoje informacje, architekt, który omówił szczegóły 
instala~ji. Na tym spotkaniu została odczytana, po wcześniejszym spotkaniu, opinia i stanowisko 
mieszkańców Rzeniszowa. Jednak w tym temacie niewiele się zmieniło. Na chwilę obecną 
ostateczna decyzja znajduje się u Wojewody. Natomiast stanowisko mieszkańców jest nadal 
takie same: nie chcemy biogazowni na terenie Rzeniszowa , gdyż na niewielkim obszarze jest 
duży teren obszaru biologicznie czynnego , który może być szkodliwy dla środowiska . 
Podziękowała wszystkim swoim mieszkańcom, że tak mocno zaangażowali si9 w sprawę 

zatrzymania tej inwestycji. Jako mieszkanka rozumie i podziela ich obawy. W dniu dzisiejszym 
na Sesji Rady Powiatu w Myszkowie wprowadzono dodatkowy punkt odnośnie przegłosowania 
poparcia dla stanowiska mieszkańców i z tego miejsca podziękowała Panu Przewodniczącemu 
Rady, że ten punkt dodatkowy wniósł pod obrady, oraz Pani Dorocie Hagar za to, że to 
stanowisko mocno wybrzmiało w mediach, w opinii publicznej i wśród Radnych Powiatowych. 
Dziękuje im za to, że siedemnastu Radnych jednogłośnie zagłosowało nad tym, aby poprzeć 
stanowisko mieszkańców Rzeniszowa. Prosiła Pana Burmistrza , Radnych, Panią 

Przewodniczącą żebyśmy mogli zachować się jak trzeba. Jesteśmy tutaj przez chwilę, służymy 
mieszkańcom, jesteśmy wybrani ich głosami i nie ważne czy coś jest bardzo opłacalne , czy 
niezgodne z opinią publiczną , liczmy się z głosem mieszkańców, bo jesteśmy mądrzy wiedzą 
naszych mieszkańców i ich opinią. Dlatego bardzo prosiła, abyśmy za wzorem Powiatu 
zagłosowali w ten sposób, aby poprzeć stanowisko mieszkańców , poprzeć ich sprzeciw 
u Wojewody i nic dopuścić do tej inwestycji. Jest jeszcze jedna prośba, aby poprzeć 

Towarzystwo Przyjaciół Rzeniszowa aby mogło stać się u Wojewody stroną w postępowaniu 
w toczącej się sprawie. 

Nast9pnie Pani Przewodnicząca udzieliła głosu mieszkance Rzeniszowa. 

Pani Izabela Balińska - Lech poinformowała, że występuje z ramienia Towarzystwa Przyjaciół 
Rzeniszowa i chciałaby dopowiedzieć kilka słów na temat budowy biogazowni. Stanowisko 
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mieszkańców jest wszystkim bardzo dobrze znane, więc nie będzie przytaczała argumentów 

przeciwko budowie biogazowni, bo zostało ono szczegółowo opisane w proteście z dnia 

20 stycznia , a opublikowane między innymi w Gazecie Myszkowskiej. Chce dopowiedzieć 

o kilku istotnych kwestiach, które nie zostały wyszczególnione we wspomnianym dokumencie. 

Mianowicie przypomniała, że na terenie zakładów Mięsnych „Józan" już podczas kontroli przez 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach z Delegaturą w Częstochowie od 

roku 2010 stwierdzane były uchybienia, zarówno w zakresie postępowania z odpadami 

powstającymi na terenie ubojni,jak i w zakresie gospodarki ściekowej. Nie były to odosobnione 

przypadki tego typu uchybień . Od lat są formułowane zarzuty o nielegalny zrzut 

nieoczyszczonych ścieków i uciążliwości odorowe. Uważają, że nie świadczy to dobrze 

o inwestorze i obawiają się dalszych nieprawidłowości z jego strony, również w sferze 

funkcjonowania biogazowni. Niepokoi ich możliwość oddziaływania ewentualnych 

zanieczyszczeń ze strony biogazmvni na znajdujący się w pobliżu obszar chroniony Natury 

2000, mianowicie bagna w Nowej Wsi . W linii prostej to zaledwie kilka kilometrów 

połączonych ze sobą systemem rzecznym i wodami podziemnymi. Czy jest pewność, 

że w przypadku gdy dojdzie do jakiejkolwiek awarii, błędu lub niedociągnięć organiz.acyjnych 

procesu technologicznego nie dojdzie do negatywnego wpływu na strukturę wymienionego 

obszaru Natury 2000.W związku z tym, iż powierzchnia planowanej zabudowy w sposób 

ewidentny przekracza jeden hektar , działki mają łącznie ponad 2 ha , a to przy mocy biogazowni 

nawet na poziomie 330 kilowatów obliguje organ do przyjęcia , iż marny do czynienia 

z przedsięwzięciem mogącym macząco oddziaływać na środowisko . Powinna być zatem 

wdrożona procedura dotycząca wydania decyzji środowiskowej dla przedsięwzięcia mogącego 
potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko. Wracając do uchybień ze strony zakładów, 

przywołała fakt, iż w ubiegłym roku wobec Zakładów Mięsnych Józan padły podejrzenia, 

że do ubojni trafiają tzw. ,,leżaki", które z samochodu należało wyciągać linami . Reportaż w tej 

sprawie wyemitował program w TVN „Uwaga" w ubiegłym roku. Stowarzyszenie „Otwarte 

Klatki„ złożyło doniesienie do Prokuratury Rejonowej w Myszkowie o podejrzeniu popełnienia 

przestępstwa znęcania się nad zwierzętami ze szczególnym okrucieństwem, co zostało 

udokumentowane na nagraniach z zakładu. Ponadto chcą zwrócić uwagę na stan ulicy Zielonej, 

będącej jedyną drogą dojazdową do drogi przeciwpożarowej na terenie zakładu . Drogi 

przeciwpożarowe po-winny być utwardzone i o odpowiednio wytrzymałej nawierzchni oraz 

umożliwiać dojazd w każdej porze roku. Jedyna droga dojazdowa do z.a.kładu, ul. Zielona. Tam 

miejscami ma ledwo szerokość 3 m., jest dziura na dziurze, brak jakiegokolwiek pobocza. 

Ciężko przejechać nawet samochodem osobowym , nie mówiąc już o ty, żeby samochody 
się tam mijały. Czy z.atem na pewno ul. Zielona spełnia wszystkie wymogi formalne, zwłaszcza 

zasady bezpieczeństwa, by móc mieć status jedynej drogi dojazdowej do biogazowni. 

Przytoczyła cytat z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Rzeszowie, z którego 
wynika, że budowa i eksploatacja biogazowni rolniczej może wpływać na stan zanieczyszczenia 

powietrza atmosferycznego w zakresie substancji normowanych , takich jak dwutlenek azotu, 

d\1/Utlenek siarki czy pyły i węglowodory aromatyczne może mieć wpływ na środowjsko 

gruntowo - wodne w zakresie poboru wody , zanieczyszczenia wód ściekami szczególnie 

związkami azotu. Może wpływać na klimat akustycmy przez emisję hałasu od urządzeń 
technicznych i środków transportu. Za pośrednictwem Kancelarii Adwokackiej , zarówno 

Towarzystwo Przyjaciół Rzeniszowa , jak i indywidualnie złożyli wnioski o odwołanie 

od decyzji Starostwa Powiatowego w Myszkowie, a przede wszystkim o dołączenie ich, jako 
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strona w rozpatrywanej sprawie budowy biogazowni. Proszą o rozpatrzenie sprav,ry budowy 

biogazowni w samym centrum Rz.eniszowa, tuż obok placu zabaw dla dzieci, pod względem 

bezpieczeństwa, oddziaływania na środowisko naturalne i dobro mieszkańców tej miejscowości. 

Zaznaczyła jeszcze, że bio nie znaczy eko , bio to znaczy powstające ze zwierząt, w tym 

przypadku powstające z. padliny . Prosi, by Pan Burmistrz pochylił się nad ich wnioskiem , 

proszą wszystkich zgromadzonych o pomoc . 

Radny Pan Leonard Jagoda poruszył dwie kwestie: 

- po pierwsze czy wiemy ile czasu ma Wojewoda w kwestii swoich działań - dosłania 

dokumentacji czy uzupełnienia wiedzy, 

- po drugie Rada Powiatu jednogłośnie podjęła stanowisko, czyli jest to sygnał dla Starosty, 

by podjął czynności wprowadzające poprawkę. Musimy jednak zdawać sobie sprawę , że w 
obliczu prawa decyzję podejmuje Starosta czy Wojewoda - na tak lub nie. My, jako Rada Gminy 

i Miasta możemy ją w takim społecznym aspekcie jakoś wyrazić, ale bez wpływu na decyzję 

,f""\ końcową. Należy mieć świadomość, że nasza sympatia nie oznacza, że wygramy tą sprawę. 

Radna Pani Grażyna Sitek poinformowała, że są tego świadomi, tylko chcą mieć jasność 

sytuacji, że zarówno na szczeblu gminnym jak i powiatowym stoją po stronie zwykłego 

mieszkańca, bo jesteśmy tutaj jako Rada za pieniądze publiczne i służymy mieszkańcom. Z tego 

co wie Wojewoda ma różny termin na odwołanie, może czasem zrobić to w ciągu miesiąca 

czy dwóch, a czasem sprawa może siy ciągnąć cały rok. Natomiast w dniu dzisiejszym 

po głosowaniu w Powiecie, już w dniu dzisiejszym zostało oficjalne stanowisko Rady Powiatu 

wysłane do Wojewody. I to jest sygnał, że mieszkańcy czują się zaopiekowani, że władze dbają 

o ich stanowisko , troszczą się o ich mienie. Zwykły mieszkaniec nie ma z tego żadnych 

korzyści, to tylko inwestor czerpie korzyść , ewentualnie jest to w jakiś sposób zutylizowane 

w bezpieczny sposób. Nie jest to tak jak biogazownie na obrzeżach wielkich miast , gdzie jakaś 

ulica ogrzana jest za darmo, czy jakąkolwiek mieszkańcy czerpią z tego korzyść. Nie są przeciw 

budowie biogazowni , są przeciwni lokalizacji tej biogazowni w ścisłym centrum wsi, tuż za 

płotem, pod oknem zwykłego mieszkańca. To nie powinno mieć miejsca w nasżej Gminie, 

dlatego 7..ądają wręcz stanowiska naszych włodarzy , bo jeżeli zrobimy to w jednej miejscowości, 

przyzwolimy potem w następnej i kolejnych . My mamy stać na straży porządku naszej Gminy . 

I tylko o to proszą. 

Pan Burmistrz podkreślił, że temat budowy biogazowni jest bardzo ważny z punktu widzenia 
społecznego. Wyartykułowane informacje, ale i przestrzeń, która była podstawą do stworzenia 

biogazowni , wypracowania -wniosku, sprzeciwu mieszkańców była procedowana podczas 

spotkania w miejscowości Rzeniszów. Myśli, że na sesji Rady Powiatu Myszkowskiego , nie 

tylko na ostatniej, ale i na poprzedniej jego i Pana Starosty wypowiedzi utwierdzają wszystkich 

w przekonaniu, że pewnego rodzaju odczucia, emocje , obawy i wątpliwości wyartykułowane 

dziś przez Panią z ramienia Towarzystwa dają nam wiele do myślenia. Myśli, że Pani 

Przewodniczą.ca wprowadzi to pod obrady ,bo nie Burmistrz zarządza sesją Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy, jeżeli Państwo zechcecie by samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy 

wypowiedział się popierając Państwa protest, stanowisko czy petycję. Protest, który został 

złożony na jego ręce , po tym spotkaniu przekazał w dniu następnym na ręce Pana Wojewody 



7 

Śląskiego Pana Jarosława Wieczorka, z prośbą aby dołożył wszelkiej staranności , aby 
merytorycznie i formalnie rozpatrzył protest oraz wszelkiego rodzaju wątpliwości i niejasności, 
które były tutaj również artykułowane. Drugi temat to również pismo, które zostało przekazane 
na ręce Pani Prezes, a dotyczyło czy Gmina i Miasto Koziegłowy miała obowiązek i prawo 
przeprowadzić postępowanie środowiskowe. Pani Prezes otrzymała wnikliwą i merytoryczną 
odpowiedź. To nie Burmistrz , nie samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy decyduje czy 
jakikolwiek przedsięwzięcie podlega ocenie czy nie podlega ocenie oddziaływania na 
środowisko, to organ wydający pozwolenie na budowę sprawdza pod względem formalnym 
i merytorycznym każdy taki wniosek. Jeżeli taki wniosek wpłynąłby z organu , na pewno 
samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy, w ramach swoich kompetencji nakazałby inwestoro'ń-i 
przeprowadzenie całej procedury związanej z oddziaływaniem na środowisko i ma nadzieję, 
że wniosek, który został złożony do Pana Wojewody będzie pewnym elementem zastanowienia 
się czy rzeczywiście nie należałoby takiej procedury przeprowadzić. To są tylko i wyłącznic 
nasze ewentualne odczucia czy prośby. Również zostało skierowane pismo do Po'ń-iatowego 
Inspektoratu Weterynarii, ponieważ wiele zarzutów związanych z prowadzeniem działalności 
przez ten podmiot dotyczyło już istniejącego zakładu , jakim jest zakład rolno-spożywczy 

w tejże miejscowości - do wykorzystania służbowego, do przeprowadzenia kontroli i do oceny 
postępowania i stanu sanitarnego. Jeżeli chodzi o ul. Zieloną , to jest to ulica gminna 
o ustalonym stanie prawnym w zakresie dysponowania nieruchomością na cele drogowe. 
Możemy tylko i wyłącznie ubolewać, że ktoś wcześniej te tereny przeznaczył w mi~jscowym 
planie zagospodarowania pod tereny usług przemysłowych i usług towarzyszących. Jeszcze raz 
powtórzył, że samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy, obecni tutaj Radni i Burmistrz nie 
przyczynili się w najmniejszym stopniu do tego, aby w jakikolwiek sposób czuć się 

odpowiedzialnym za zaistniałą sytuację. Wszyscy mieszkańcy działają w obronie , w prawie 
i w przepisie i tego musimy się trzymać. Nie chciałby już sięgać do historii tego terenu i tego 
miejsca i do przyczyny lokalizacji tegoż zakładu w tym miejscu, natomiast wracając 

do biogazowni, jeżeli wniosek Radnej Pani Grażyny Sitek będzie dzisiaj złożony do porządku 
obrad Sesji, do Państwa Radnych należy decyzja podjęcia czy taki wniosek wprowadzamy pod 
obrady, czy rozpatrujemy i w jakiej formule mamy wyartykułować Państwa, nasz wspólny apel 
do Wojewody w zakresie obaw i wątpliwości związanych z tego typu lokalizacją. Doskonale 
państwo inicjatorzy i mieszkańcy wiedzą że obawy, emocje i wątpliwości, które w każdym 
mieszkańcu Gminy i Miasta Koziegłowy budzi nazwa biogazowni, pewnego rodzaju działania 
w zakresie oddziaływania na środowisko gdzieś nam się rodzą i potęgują. Z drugiej strony, 
i tu nie usprawiedliwia ani organów Gminy ani organów Powiatu Myszkowskiego, ale takie 
na dzień dzisiejszy mamy przepisy prawa. Jeżeli teren dopuszczony jest do tego rodzaju 
działalności i spełnia wymagania przypisane prawem, ani samorządowi Gminy i Miasta 
Koziegłowy, ani Staroście Powiatu Myszkowskiego, ani Wojewodzie te wątpliwości nie mogą 
przesłaniać postępowania zgodnego z przepisami. Stąd przychyla się do wniosku, aby również, 
o ile jest to możliwe, dopuścić Towarzystwo jako stronę w postępowaniu administracyjnym . 
Podkreślił, że to nie od nas będzie zależało , lecz od organu który ocenia w postępowaniu 
instancyjnym nieprawomocną decy7ję Starosty Powiatu Myszkowskiego. Jeżeli Radna Pani 
Grażyna Sitek taki wniosek złoży, na pewno samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy 

przeproceduje takie stanowisko, wyrażając go w formie treści pisma popierąjącego nasze 
wspólne starania, aby Wojewoda Śląski dołożył szczególnej staranności przy procedowaniu 

w sprawie odwołania. 
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Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy Pani Radna lub zainteresowani posiadają wniosek , 

który może poddać pod głosowanie, by wprowadzić taki punkt do porządku obrad Sesji. 
Pani Grażyna Sitek poinformowała, że nie mają takiego wniosku, a wystarczy opinia Rady 
i przegłosowanie. Prosiła aby dziś wszedł do porządku obrad punkt dotyczący głosowania 
i podjęcia stanowiska Rady. 

Radny Pan Leonard Jagoda podkreślił, że gdybyśmy nawet dziś nie zajmowali się Rzeniszowem, 

musimy mieć świadomość , że w Polsce moda na biogazownie będzie rosła i tutaj powinno 
nastąpić uporządkowanie prawa w tym zakresie. To nie służy tylko doraźnej sprawy 
Rzeniswwa, ale sprawa ta może się przyczynić do regulacji przepisów prawnych. J to powinna 
być myśl przewodnia do uporządkowania tej sfery prawnej . 

Pani Barbara Kasprzak - Prezes Towarzystwa Przyjaciół Rzeniszowa poinfonnowała, 
że uczestniczyła dzisiąj w Radzie Powiatu , gdzie Radni w ciągu 1 O minut sporządzili krótki apel 
, który posiada. Jest to apel popierający protest mieszkańców wsi Rzeniszowa w sprawie budowy 
biogazowni, Apel ten przeczytali, przegłosowali i jednocześnie tuż po obradach przesłali 

do Wojewody. Odczytała apel, a mianowicie: ,, Radni Rady Powiatu w Myszkowie popierają 

wniosek mieszkańców wsi Rzeniszów sprzeciwiających się budowie biogazowni rolniczej 
o mocy do 330 kW, wraz z wyposażeniem technologicznym oraz infrastrukturą towarzyszącą na 

działce ewidencyjnej 60/1 i 60/2, obręb ewidencyjny Rzeniszów . Inwestycja ta budzi obawy 
lokalnej społeczności odnośnie jej wpływu na środowisko. Mieszkańcy obawiają się o swoje 
zdrowie oraz zagrożenia biologicznego związanego z przetwarzaniem materiałów organicznych. 
Zwracamy się do Pana Wojewody z wnioskiem o przyznanie statusu strony Towarzystwu 
Przyjaciół Rzeniszowa oraz mieszkańcom Rzeniswwa w prowadzonym postępowaniu 

administracyjnym. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady do przesłania apelu do Wojewody 

Śląskiego." Podkreśliła, że dla mieszkańców Rzeniszowajest to wielkie wsparcie. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że zarządzi przerwę w obradach, aby takie 
stanowisko przygotować, a następnie przegłosować. Gdyby Rada była wczesrneJ 
poinformowana, że będą takie oczekiwania , byłoby to przegłosowane podczas przyjmowania 
porządku obrad. Skoro jednak tak się nie stało , proponuje rozszerzenie porządku obrad o ten 
punkt i zapytała czy Radni wyrażają na to zgodę. Radni jednogłośnie zaakceptowali propozycję 
Pani Przewodniczącej Rady. 
Następnie Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach. 

Ad. pkt 5 

Po przerwie, na wniosek Radnego Pana Damiana Cesarza ( załącznik nr 11 do protokołu), 

po uprzednim odczytaniu projektu stanowiska w sprawie poparcia protestu mieszkańców wsi 
Rzeniszów w sprawie budowy biogazowni , które odczytała Radna Pani Jadwiga Balińska 
( załącznik nr 12 do protokołu) wprowadzono stanowisko pod obrady Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy i przyjęto 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Po przyjęciu wyżej wymienionego stanowiska Pani Przewodnicząca Rady nawiązała 

do zebrania mieszkańców Rzeniszowa , w którym uczestniczyła. Czuje się z tym bardzo źle, 
że na tym zebraniu w stosunku do jej osoby i jej syna Starosty Myszkowskiego stawiano zarzuty, 
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które nigdy nie miały m1eJsca mteJsca rruec nie będą. Była zawsze przeciw budowie 
biogazowni, o czym doskonale wie Radna Pani Grażyna Sitek. Zaakcentowała, że ten samorząd, 
co sugerowano na zebraniu, nigdy nie zmieniał planu. To nie t.a Rada, nie ten Burmistrz i nie 
Przewodnicząca Rady to uczynili , ponieważ takie zapisy w planie miejscowym są od 1990 roku. 
To mieszkańcy Rzeniszowa sprzedali grunty , gdzie obecnie działa zakład i będzie działał. 
Obecny samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy nie zmieniał statusu podjętego w 1990 roku 
planu i mieszkańcy powinni mieć tego świadomość. Jest zwolennikiem protestu mieszkańców , 
wh;c tym bardziej czuje się źle z tym , że rzucane są takie podejrzenia w stosunku do jej 

rodziny. Ponownie podkreśliła, że plan został wprowadzony w 1990 roku, zmieniony w 1992 

roku i takie są fakty. Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła pracownika Urzędu GiM 

zajmującego się planami miejscowymi o przedstawienie faktów związanych z planami 

miejscowymi Rzeniszowa. 

Pan Jarosław Kosytarski wyjaśnił, że zgodnie z uchwalonym w 1990 roku planem miejscowym 
dla miejscowości Rzeniszów jest to teren przemysłowy z dopuszczeniem działalności rolno
spożywczej, więc na tej podstawie była możliwa lokalizacja tej inwestycji. W 1992 roku 

zostały poszerzone granice tego terenu . W związku z tym, że zgodnie z przepisami wszystkie 
plany traciły ważność, w 2005 roku uchwalano nowe plany, a plan miejscowy w Rzeniszowie 

jest powieleniem planu uchwalonego w 1990 roku, z poprawką z 1992 roku. 

Po przedstawieniu "vyjaśnień, ~ strony niektórych mieszkańców obecnych na sali obrad hyły 

głosy, że nie mieli przekazanej takiej informacji i nie znali tego rodzaju szczegółów, ponieważ 

mieszkają w Rzeniszowie dopiero od kilku lat. 

Pani Przewodnicząca Rady dodała, że po uchwaleniu planu w 1990 r. nie ma takiej możliwości, 
hy zmienić status działek przemysłowych czy budowlanych na rolne, ponieważ nie tylko 
ta firma, ale każdy mieszkaniec który pozyskał tam działkę budowlaną czy przemysłową , 
wybudował budynki zgodnie z planem , ma prawo funkcjonować i nie ma możliwości 

przeznaczenia takich działek na działki rolne, bo stoją na nich budynki. Jest zbulwersowana 
tym, że ktoś mieszkańcom mówi nieprawdę. Jeżeli były niejasności, takie spotkanie powinno 
być o wiele wcześniej , na sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miast.a, by mieszkańcy mogli 
zapoznać się kiedy uchwalony był plan przestrzenny i jakie zawierał zapisy, by nikt 
mieszkańcom nie wmawiał, że to Burmistrz i Przewodnicząca Rady działają na niekorzyść 

mieszkańców miejscowości Rzeniszów. 

Ad. pkt 6 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 rok ( z.a.łącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 399/XLVII/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku została przyjęta 15 

głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 7 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup sprzętu medycznego dla Przychodni 

Rejonowo- Specjalistycznej w Koziegłowach ( załącznik nr 14 do protokołu). 

Pani Przewodnicząca Rady poinfo1mowała, że dofinansowujemy wraz z Powiatem Przychodnię 

Rejonową w Koziegłowach po to, by mógł przyjmować lekarz urolog i okulista. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Podczas głosowania wystąpiły problemy z systemem głosowania , więc wszyscy Radni 

opowiedzieli się, że są za przyjęciem uchwały. 

Uchwala Nr 400/XLVII/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup sprzętu medycznego dla Przychodni Rejonowo -

Specjalistycznej w Koziegłowach została przyjc;:ta 15 głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego 

na 2024 rok ( załącznik m 15 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Podczas głosowania wystąpiły problemy z systemem głosowania , więc wszyscy Radni 

opowiedzieli się ,że są za przyjęciem uchwały. 

Uchwala Nr 401XLVII/2023 w sprawie funduszu sołeckiego na 2024 rok została przyjęta 15 

głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w spraW1e rozpatrzenia petycji 

( załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 402/XL VIl/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji została przyjęta 15 głosami „za" 

(jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 rok ( załącznik nr 17 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 
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Uchwala Nr 403/XLVII/2023 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 
na 2023 rok została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia informacji 
o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 

- zadanie związane z dostawą węgla dla mieszkańców realizowane przez Gminę i Miasto 
Koziegłowy - wszystkie osoby, które złożyły deklaracje , chęć nabycia opału, mogą na 
bieżąco korzystać z zakupów. Referat Rolnictwa i Ochrony Środowiska na bieżąco 
prowadzi sprzedaż. Łagodna zima i uspokojenie się na rynku cen paliw stałych 

spowodowało to, że zainteresowanie zakupem realizowanym przez Gminę i Miasto 
Koziegłowy jest obecnie niewielkie, co odbieramy bardzo korzystnie mając na względzie 
ten ustawowy obowiązek Gminy; 

- sprn.wa energii elektrycznej - regulacje prawne spowodowały pewnego rodzaju 
zamrożenie cen, zarówno dla odbiorców indywidualnych, ale i również dla odbiorców 
publicznych . Staramy się, aby wywiązywać się z tego obowiązku, stąd prowadzimy 
rozmowy z fmnami, z podmiotami zewnętrznymi tak, aby w przyszłości zakupy energii 
elektrycznej , o ile zostaną one uwolnione, mogły dawać podstawę do konkurencyjności 
w zakresie zbiorowego zakupu energii elektrycznej dla działalności Gminy i Miasta 

Koziegłowy; 

odbywają się zebrania sprawozdawcze na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy jednostek 
OSP, podziękował za wszystkie odbyte zebrania oraz podziękował wszystkim strażakom
ochotnikom za ogromny wkład i zaangażowanie na rzecz ochrony mieszkai1.ców Gminy 

i Miasta Koziegłowy; 
- program, który chcemy wspólnie realizować tj. Rządo\\-y Program Wsparcia Maluch Plus 

w zakresie opieki nad najmłodszymi dziećmi do lat dwóch, jest już w obszarze 
zainteresowania Gminy i Miasta Koziegłowy. Ma nadzieję, że pozyskane środki 

w wysokości ponad 2.300.000 zł. zaspokoją wyposażenie, doposażenie, modernizację, 
a możliwe że również stworzenie dodatkowych miejsc w oddziałach żłobkowych. 
Ze żłobkiem wiąże się realizacja projektu budowlanego, który na dzień dzisiejszy 
przebiega w sposób prawidłowy . Jedyne ograniczenie, które występuje to dostępność 
budynku po byłej Gminnej Spółdzielni, ale ma nadzieję ,że te tematy rozwiążemy 

na najbliższych radach budowy dotyczących żłobka; 
- działania związane z projektowaną obwodnicą - odbyły się trzy spotkania w tym temacie. 

Pierwsze z nich było w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach 
dla mieszkańców Koziegłów, Kozieglówek oraz osób zainteresowanych w obrębie 

administracyjnym Koziegłów, przebiegu obwodnicy. Kolejne spotkanie to miejscowość 
Gniazdów i miejscowość Wojsławice. W Wojsławicach spotkało się kilka sołectw 
i w sposób jednoznaczny mieszkańcy wypowiedzieli się na temat wniosku, korekty 
przebiegu tej obwodnicy przy drodze powiatowej, ulicy Lipowej . Chcemy, aby zostało 
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utrzymane skrzyżowanie na tejże drodze powiatowej przy Wiejskiej Chacie. Mamy 
obecnie odpov.riedż z Zarządu Dróg Wojewódzkich i projektantów , że taki wniosek 
został uwzględniony, taka korekta została przygotowana i dzisiaj, jeżeli zebrani 
są zainteresowani , po sesji będzie wyłożona mapa, która jest również dostępna 
w Referacie Inwestycji i Zamówień Publicznych u Pana Jarosława Kosytarskiego - do 
opinii i oceny. Nie ma idealnego rozwiązania przebiegu obwodnicy i tak jak projekt 
obwodnicy rodził się bardzo trudno, tak również i teraz te trudności i problemy są po 
stronie mieszkańców, którzy sprzeeiv,:iają się budowie tejże obwodnicy. Taka petycja 
została skierowana do Marszałka Województwa Śląskiego oraz do Gminy 
i Miasta Koziegłowy . Ze zrozumieniem przyjmujemy pewnego rodzaju rozwiązania, 
obawy i okoliczności, ale myśli że nie czas wracać do tych dyskusji, do tych rozwiązań 
i konsultacji , które stały u podstaw wyboru wariantu obwodnicy , który obecnie jest 
projektowany; 

- uczestniczył w uroczystości na sesji Rady Miejskiej we Włodowicach . Trzy 
miejscowości z województwa śląskiego nabyły prawa miejskie, a między innymi 
Włodowice, które z dniem 1 stycznia br. stały się miastem; 

inwestycja dobiegająca końca- tj. budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przepompownią 
dla mieszkańców w części Koziegłów i Koziegłówek. Podziękował wszystkim 
mieszkańcom Koziegłówek, Pani Radnej, Pani Sołtys za to, że spokojnie i merytorycznie 
podchodzą do budowy tejże nitki sieci kanalizacyjnej . Ma nadzieję, · że efekty 
ekologiczne będą prze.kladane na podłączanie do sieci kanalizacyjnej; 

- kolejnym zadaniem związanym z kanalizacją jest porozumienie z Województwem 
Śląskim w ciągu drogi wojewódzkiej - ul. Żarecka i ul. Świętokrzyska w Koziegłowach. 
Obydwa projekty budowlane zostały złożone do organów architektury. Mamy nadzieję, 
że skutecznie uzyskany zgłoszenie i pozwolenie na budowę, co będzie podstawą 

do podpisania porozumienia i realizacji tegoż zadania. Jest tylko jeden niewielki problem 
ze względu na własność pomiędzy drogą wojewódzką a prywatnymi działkami. W ciągu 

ul. Żareckiej pojawiły się niewielkie wydzielone działki Skarbu Państwa i tutaj też 
przychylność Pm.viatu Myszkowskiego już jest osiągnięta, taką zgodę Zarząd Powiatu 
wyraził, pod warunkiem że Zarząd Dróg Wojewódzkich z tych działek, jeżeli chodzi 
o pas drogowy, wcześniej nie skorzysta. Miał możliwość odbycia indywidualnej 
rozmowy z Marszałkiem Województwa Śląskiego a sprawa dotyczyła kontynuacji 
porozumienia już wcześniej omawianego tematu kanalizacji. Drugim tematem było 
domknięcie projektu w ramach odnawialnych źródeł energii; 

- na sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy odbyło się zebranie Gminnej 
Spółki Wodnej w Koziegłowach. Podziękował jedynej miejscowości , która pozostała 
w tej spółce, a jest to miejscowość Cynków, za to że jest w tej gminnej spółce , a tym 
sposobem, dzięki dofinansowaniu z budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy , mamy 
możliwość interwencji na ciekach wodnych , na obszarach nie objętych właściwością 
spółki wodnej, a dotyczy to pozostałych miejscowości Gminy i Miasta Koziegłowy. 
Współpraca układa się wzorowo. Podziękował Zarządowi Gminnej Spółki, Zarządowi 

w Częstochowie za to, że widzi potrzeby i konieczność realizacji zadań w tym obszarze, 
oraz Pani Sołtys z Cynkowa , która jest przedstawicielem w zarządzie naszej gminnej 
spółki i Częstochowskiej Spółki Melioracyjnej. Działanie wymaga olbrzymiej 
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determinacji i zaangażowania, ale i również tych naszych niewielkich nakładów 
finansowych, które pomagają w regulacji; 

podziękował Komisji Gospodarczej i Radnym za objazd gospodarczy Gminy i Miasta 
Koziegłowy. Ma nadzieję, że wyartykułowane podczas ostatniej komisji wspólnej 
wnioski i tematy, które zostały zapisane będą wyjściem do wypracowania pewnych 
działań zaradczych, ale i również w zakresie modernizacji i remontów w ciągu dróg 
gminnych . W Mzykach na ul. Kościelnej zalewana jest droga i pomimo naszych starań 

nie znajdujemy idealnego rozwiązania , aby ten temat rozstrzygnąć w sposób 
zadawalający. Ma nadzieję, że tematy zapisane w protokole z wyjazdowego posiedzenia 
komisji będą materiałem wyjściowym do prac interwencyjnych w zakresie bieżących 
remontów, utrzymania i konserwacji , ale i również planowanych inwestycji , szczególnie 

inwestycji komunalnych; 

- pojav-tiły się środki, które są w 100% refundowane przez Urząd Marszałkowski w ramach 
odnawialnych źródeł energii dla obiektów użyteczności publicznej , jest to grant 
w wysokości 200 tys. zł i rozważamy złożenie takiego wniosku , aby jeden z obiektów 
użyteczności publicznej poddać gruntownej modernizacji w ramach odnawialnych źródeł 

energii; 

- odnośnie projektu budowy biogazowni w Rzeniszowie wyraził nadzieję, że to dzisiejsze 
spotkanie z mieszkańcami i stanowisko, które zostało wyrażone przez Radę Gminy 
i Miasta Koziegłowy zamknie pewien etap procedowania, jeżeli chodzi o uzyskiwanie 
pozwolenia lub jego brak. Będziemy się ternu tematowi również przyglądać; 

- Partnerstwo Północnej Jury - granty realizują stowarzyszenia z terenu Gminy i Miasta 
Koziegłowy. Podziękował Stowarzyszeniu na Rzecz Rozwoju Gminy i Miasta 
Koziegłowy oraz Stowarzyszeniu „Kijomaniacy" , które realizują dwa projekty - jeden 

w Koziegłowach, drugi w Miłości; 

- Oświata na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy - wypełniając dyspozycję czy 
ewentualną potrzebę w połączonych komisjach Rady Gminy i Miasta Koziegłowy , 
samorząd przystąpił do opracowania, do pracy nad dokumentami które w przyszłości 

przyjmowalibyśmy jako Strategię oświaty Gminy i Miasta Koziegłowy , nie tylko 
w perspektywie krótko terminowej, ale i tej dłuższej i mamy nadzieję ~ już tematy 
i obszary w których została rozpoczęta dyskusja nad strategią, będą tematem 

wyjściowym w zakresie opracowania tegoż dokumentu; 

- z Panem Sekretarzem uczestniczyli w walnym zebraniu sprawozdawczo-wyborczym 
Stowarzyszenia Emerytów i Rencistów, które od 6 lat działa na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy i pomaga osobom w wieku senioralnym. Złożył podziękowania dla 
członków tegoż Stowarzyszenia, którzy chcą realizować również ten wiek senioralny 

w pozytywnym znaczeniu; 

- spotkanie w Gminie Woźniki związane z wątkiem obwodnicy Koziegłów- mamy bardzo 
mocny protest mieszkańców Woźnik jeżeli chodzi o wskazanie lokalizacyjne i włączenie 
obwodnicy w ciągu drogi wojewódzkiej 789 na terenie Gminy Woźniki. W dniu 13 
marca br. , a w Gniazdowie 9 marca br. odbędą się dwa spotkania z mieszkańcami 
Woźnik i z mieszkańcami Gniazdowa - z mieszkańcami którzy są dysponentami 

i właścicielami gruntów, przez które ma przebiegać jeden z wariantów obwodnicy. 
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Mamy nadzieję, że te spotkania uzgodnią zmianę stanowiska władz samorz.ądowych 
miasta Woźniki 

remonty wzdłuż trasy DK-1 , zwTóciliśmy się do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad 
z zapytaniem dotyczący przebiegu prac na odcinku Brudzowice - Markowice , nie mamy 
do dziś odpowiedzi niemniej jednak Dyrektor Generalnej Dyrekcji Oddział Katowice 
zobowiązał się do wnikliwego rozpoznania tematu. Jeżeli chodzi o włączenie tejże drogi 
ma nadzieję, że po powrocie firmy na teren budowy będziemy starać się wynegocjować 
zmianę, przynajmniej do czasu kiedy to skrzyżowanie nie będzie przebudowywane ; 

- dzisiejsze zmiany w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy- dotyczą szczególnie zadania 
realizowanego w funduszu dróg samorządowych. Podziękował osobom zaangażowanym 
w aplikację i osobom wspierającym . Gmina i Miasto Koziegłowy otrzymała środki 
w wysokości prawie 3,5 mln zł. na modernizację w ciągu drogi gminnej w miejscowości 
Koziegłówki-Lgota Górna . Mamy nadzieję, że również inne inwestycje ( gazociąg, 
kanalizacja) w tejże drodze będą kontynuowane; 

- piece na pelet-28 lutego br. zamykamy nabór, od l marca br. nie będą już przyjmowane 
wnioski o wymianę źródła ciepła na piece na pelet. Jeżeli nie wykorzystamy tych 
środków w ilości, która nam pozostanie, zwracamy się do Marszałka Województwa o 
przekierowanie tych środków na inny rodzaj nośnika . Zapewnił, że wszystkie instalacje 
solarne, które są w przedmiocie montażu, będą zrealizowane. 

Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy w zamian za piece, z których zrezygnuJemy 
uzyskamy możliwość przekierowania środków na fotowoltaikę lub solary. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, ze l marca br. policzymy ile mamy środków zaangażowanych po 
stronie umów dotycz.ących wymiany źródeł ciepła na piece na pclet. Piece na pelet są 
alternatywnym źródłem ciepła i dofinansowanie jakie pozyskała Gmina i Miasto Koziegło"vy 
jest wyjątkowe, a cena nośników będzie się z pewnością normalizowała. Jak wcześniej 
mieliśmy obawy odnośnie wymiany pieców na ekogroszek, czy na gaz to te obawy nie do 
końca się spełniły , bo nośniki są już znormalizowane i dotyczyć to będzie również peletu. 
Kwota która pozostanie po dniu 1 marca br., jako nie zrealizowana, będzie przekierowana na 
zadania w zakresie budowy solarów na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Ad. pkt 12 

Pani Prz.ewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 26 stycznia 2023 r. 
podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 
- praca nad materiałami sesyjnymi, 

zwołanie posiedzenia wspólnego Komisji Rady oraz wyjazdowego posiedzenia wspólnego 
Komisji Rady. 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 
- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 
Gminę i Miasto Koziegłowy za 2022 rok. Sprawozdanie jest do wglądu w Biurze Rady Gminy 
i Miasta , można się z nim zapomać; 
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- pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Rzeniszowie informujące o zamiarze przygotowania 

wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 
w ramach programu „EKO-REMIZA". 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że -w11iosek dyskutowany był na wspólnym posiedzeniu 
Komisj i Rady, gdzie stwierdzono , że każda straż ma do dyspozy~ji jeden wniosek. Ta straż, 
która już v.,ykorzystała wniosek musi więc poczekać. 

Do wiadomości Rady wpJynęły pisma: 

- pismo z Przychodni Rejonowo- Specjalistycznej w Koziegłowach o dofinansowanie w kwocie 
10.000 zł na zakup sprzętów do Poradni w Koziegłowach, który umożliwi między innymi 
wykonanie USG tarczycy, naczyń kończyn dolnych, płuc, badania okulistycznego 
i urologicznego, co zostało uczynione; 

- sprzeciw mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy dotyczący koncepcji projektowej 
przebiegu obwodnicy na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, o czym Pan Burmistrz 
na dzisiejszym posiedzeniu mówił; 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że na jej ręce wpłyrn;:ło pismo o zmianę w planie 
:zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Pustkowie Lgockie - zmiana z działki rolnej 
na działkę budowlaną. Pismo zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym zostało przekazane według właściwości Burmistrzowi, który zgodnie z ustawą 
prowadzi rejestr planów miejscowych oraz wniosków o ich sporządzenie lub zmianę, gromadzi 
materiały z nimi związane oraz odpowiada za przechowywanie ich oryginałów. 

Ad. pkt 13 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad.pkt14 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Radny Pan Damian Cesarz nawiązał do informacji Bunnistrza dotyczącej rozmowy 
w Generalnej Dyrekcji Dróg, która dotyczyła aktualnego stanu prac na terenie drogi 
krajowej nr 91 . Zapytał czy Generalnej Dyrekcji są znane jakieś stanowiska firmy 
v.,ykonującej to zadanie ,dotyczące utrzymania terminu realizacji tego przedsięwzięcia; 

- Pan Bunnistrz vvyjaśnił, re jest to urnowa pomiędzy Generalną Dyrekcją a firmą. Trwają 

rozmovvy w z.a.kresie realizacji tego zadania. Oddział Katowice nie ma informacji o tym, 
aby podmiot który ma umowę zszedł z placu budowy; 

- Radny Pan Antoni Bielecki nawiązał do spotkania, które odbyło się w grudniu ubiegłego 
roku z firmą projektującą ul. Warszawską . Finna zapewniała nas, że projekt będzie 

gotowy do końca czerwca. Tydzień temu dzwonił do tej firmy i uzyskał infom1ację, 
że zajmie im to jeszcze 8 miesięcy. Mówi o tym dlatego, że wnioski o dofinansowanie 
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na przebudowę dróg trzeba złożyć w sierpniu. Jeżeli nie będziemy mieć projektu, 
nie będziemy mogli złożyć wniosku o dofinansowanie ze środków zewnętrznych ; 

- Pani Przewodnicząca zapytała czy mówiliśmy o tym, że to ma być akurat ul. Warszawska 
w pierwszej kolejności, bo słyszała o drodze Rzeniszowie; 

- Pan Antoni Bielecki nadmienił, że wcześniej była mowa o tym które drogi mają być 
wykonane. Pierwsza z dróg została już wykonana, a jako druga miała być ul. Warszawska. 
Poruszył też kwestię utworzenia przepustu przy okazji przebudov.'y drogi krajowej 91 , 
a chodzi o przepust pod kanalizację ściekową za trasą, czy można byłoby to uwzględnić; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeszcze nie w-yszliśmy z kanalizacją z ul. Żareckiej i nawet nie 
myślimy o trasie DK-1. Po raz kolejny Radny zadaje takie pytanie więc po raz kolejny 
odpowiada, że uzyskaliśmy zgodę na wejście na ul. Świętokrzyską i ul. Żarecką. 
Na pozostałe drogi w obrębie drogi wojewódzkiej 789 takiej zgody nie mamy. 
Ma nadzieję, że pomimo sympatii i trzymania kciuków za obwodnicę w Koziegłowach, 

przy narastających sprzeciwach i protestach , złym rozwiązaniem inicjatorów było to, aby 
skreślić remont drogi wojewódzkiej 789. Nie wskazuje inicjatorów i osób , które do tego 
doprowadziły, ale są oni odpowiedzialni za skuteczne uniemożli\\rienie remontu drogi, 
z której korzysta wiele miejscowości. Petycja, jaka trafiła obecnie do Marszałka 
Województwa Śląskiego , do Pani Europoseł oraz do wszystkich osób które mogą 

w jakikolwiek sposób wspomóc , by poprawić bezpieczeństwo na drodze wojewódzkiej 
789 w Koziegłówkach, szczególnie chodzi o dzielnicę Ordon, jest wołaniem o pomoc, 

a wcześniej sami żeśmy z t~j szansy nie skorzystali. Uważa, że nie można łączyć budowy 
obwodnicy z bieżącym utrzymaniem, remontem i modernizacją starego śladu drogi 
wojewódzkiej 789. Należy mieć świadomość , że po wybudowaniu obwodnicy odcinek 

przejętej drogi wojewódzkiej b9dzie należał do kategorii zarządcy dróg niższych, czyli do 
Powiatu Myszkowskiego, a na remont i modernizację w starym odcinku przebiegu drogi 
wojewódzkiej 789 potrzebna jest kwota kilkadziesiąt milionów złotych. Co do ulicy 
\Varszawskiej wyjaśnił, że mamy ograniczony wpływ na biuro projektowe, które coraz 
bardziej bo1yka się z trudnościami w zakresie uzyskania dokumentów, które musi uzyskać. 
Między innymi pozwolenie wodno-prawne w przejściu na dwóch ciekach wodnych , gdzie 
obowiązuje określona procedura administracyjna . Kolejna rzecz to obszar drogi 
wojewódzkiej 789, gdzie chcieliśmy zaprojektować i wybudować to skrzyżowanie w ciągu 
drogi wojewódzkiej, i tutąj też jest brak zgody i determina~i i , co spowodowało 

że musieliśmy v.-ykreślić to z planów przebudo·wy. Ma nadzieję, ze termin 15 sierpień 
jednak będzie dopilnowany, aby podn1iot z którym umowę ma podpisana Gmina i Miasto 

Koziegłowy uzyskał pozwolenie na budowę; 
- Radny Pan Wojciech Chrapek poinformował, że odbył spotkanie z Dyrektorem 

i Kierownictwem Departamentu Funduszów Europejskich w Urzędzie Marszałkowskim 

w Katowicach i zgodnie z opracowanym przez Urząd Marszałkowski harmonogramem, 
20.04. br. rusza nabór na przebudowę dróg wojewódzkich, gdzie beneficjentem może być 

Województwo Śląskie. Nasza droga wojewódzka 789 ma wydane pozwolenie na budowę, 
jest w planie transportowym, który przeszedł już dziś ocenę w Regionalnej Dyrekcji 
Ochrony Środowiska, więc prosił Pana Burmistrza o wystąpienie do Urzędu 

Marszałkowskiego kolejny raz z propozycją złożenia tego projektu do dofinansowania. 
Zgodnie z ham1onogramem na ten cel Urząd Marszałkowski przeznaczy ponad 
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539 mln zł. Jest to szansa, którą musimy wykorzystać niezależnie od tego czy wszystkim 
mieszkańcom się to podoba czy też nie. Jest to drugi najważniejszy szlak komunikacyjny, 

więc należy podjąć starania, poprosić o pomoc parlamentarzystów, a przede wszystkim 

radnych wojewódzkich z naszego terenu, którzy nas reprezentują . Składa o to formalny 

wniosek. Kolejny wniosek wiąże się z tym, ze 28 kwietnia br. rusza nabór wniosków 

na projekty wodno-kanalizacyjne, dlatego składa oficjalny wniosek o złożenie wniosków 

na budowę kanalizacji sanitarnej przy ulicy Żareckiej w Lgocie Nad warci u; 

- Burmistrz dodał, że ponadto ul. Jurajska w Lgocie Górnej; 

- Radny Pan Michał Kubalski ponowił wniosek o zorganizowanie spotkania mieszkańców 

Koziegłów w związku z planowaną budową kanalizacji sanitarnej przy ul. Żareckiej 
i Świętokrzyskiej w Koziegłowach, by mieszkańcy nie byli zaskoczeni gdy rozpoczną 

się prace związane z budową; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że takie spotkanie jest planowane i mamy nadzieję, że b9dzie duże 

zainteresowanie podłączeniem się do kanalizacji; 

- Pan Sołtys z miejscowości Siedlec Duży zapylał czy Gmina wystosowała wniosek 

w sprawie przystąpienia do Krajowego Programu Usuwania Azbestu, gdzie są bardzo 

korzystne rozwiązania w zakresie usuwania azbestu. Odnośnie planowanego remontu DK-

1 na odcinku Koziegłowy - Romanów zapytał czy będą prowadzone konsultacje 

z mieszkańcami, którzy mają tam pole i mogą mieć utrudnienia związane z dojazdem; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że jesteśmy na etapie gminnego programu usuwania azbestu 

i stosujemy nasz gminny program wewnętrzny, który dotyczy budynków mieszkalnych . 

Rozważamy możliwość rozszerzenia o inne budynki . Mamy nadzi~j9, ze równie7. 
'\Vojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska, po przyjęciu tego programu przyjmie nas 

do tegoż wniosku. Odnośnie przebudowy drogi krajowej nr 91 wyjaśnił, że projekt jest już 

zamknięty i ma nadzieję że żadna nieruchomość i żaden zjazd publiczny nie będzie 

zamknięty i nie będzie utrudniony dojazd do gruntów rolnych; 

- Sołtys z miejscowości Winowno poruszył kwestie związane z zamkniętym skrzyżowaniem 

w Winownie, miał być położony asfalt do rzeki Brynicy w Winownie , a nic V•i tym 

kierunku nie jest zrobione , a sprzęty zostały zabrane z placu budowy. Mieszkańcy 

są zbulwersowani, bo muszą korzystać z objazdu, który wynosi 8 km w jedną stronę; 

- Pan Runnistrz stwierdził, że jest to bardzo ważny temat dla mieszkańców, są jednak 
obawy że tego wykonawcy nie będzie już na placu budowy, a będzie kolejny przetarg. 

Trwają rozmowy i negocjacje między inwestorem a zamawiającym , bo to są sprawy ich 

kontraktu i negocjacji. Nas tylko interesuje to, aby termin który był ograniczeniem 
w dostępie do drogi 91 był jak najkrótszy. Jeżeli jednak nie dojdzie do powrotu tego 

wykonawcy, obawia się że ten termin będzie jeszcze bardziej odległy w czasie . Co do 

pozostałych odcinków na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy nie ma żadnych zagrożeń , 

umowa jest już podpisana z wykonawcą, a mówi o odcinku Romanów-Siedlec Duży. 

Ostatnim odcinkiem który będzie remontowany to odcinek Siedlec Duży - Koziegłowy -

Markowice.; 

- Sołtys Pan Tadeusz Tomczyk dodał, że przedstawił jakie są fakty, informowano 

mieszkańców że do czerwca będzie zrobione, a w tej chwili nic nie jest robione. Gdyby 

mieszkańcy widzieli , że prace są wykonywane, byłaby inna sytuacja; 
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Ad. pkt 15 

Wobec wyczerpania porz.ądku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejccyk 

zamknęła obrady czterdziestej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady czterdziestej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządził~ 
UrszulaDyja. l,1 

~~ze •p~~ 
Gmin owy 


